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Orienteringssaker 
 

Innstilling til vedtak 
Styret ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF tar orienteringssakene til orientering. 
 
 
Skriftlige orienteringer 
 

1. Brev fra Harstad kommune til Styret UNN m.fl. vedr uttalelse - krav om lovfestet 
responstid, datert 7.6.2019 

 
Muntlige orienteringer 
 

2. Pasienthistorie 
3. Orientering fra direktøren vedrørende sammenslåing med Finnmarksykehuset  

 
 
 
 
 
Tromsø, 30.8.2019 
 
 
Anita Schumacher (s.) 
administrerende direktør 
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Behandling  Kommunestyret - 29.05.2019: 
 
Ordføreren fremmet flg uttalelse: 
 

De nasjonale anbefalingene sier at ambulansene skal være fremme innen 12 min på akuttoppdrag til 
90% av befolkningen i tettbygde strøk, og innen 25 min i grisgrendte strøk.  

Realiteten er annerledes for Harstad kommune, og i enda større grad annerledes for 
kommunene omkring. LHL og Ambulanseforbundet Delta har med utgangspunkt i 
helseforetakenes egne tall beregnet responstiden for 86 norske kommuner, hvor kun 
9 av kommunene kom innenfor. I Harstad kommune har responstid til øysamfunnet i 
nord blitt betydelig økt etter at ambulansebåten ble nedlagt. I våre nabokommuner 
ser vi samme utvikling når flere ambulansestasjoner trues av nedleggelse. Vårt 
lokalsykehus UNN har i sitt vedtak i sak 25/2017 angitt færre ambulansestasjoner og 
økt differensiering av responstider som den planlagte utviklingen. Dette er ikke en 
utvikling lokalbefolkningen og de folkevalgte ønsker. God responstid redder liv og 
skaper trygghet. Ved akutt sykdom og skade er tidlig diagnostikk, tidskritisk 
behandling og rask transport til riktig nivå i helsetjenesten avgjørende. Dette er 
livreddende, begrenser funksjonstap og sikrer bedre helse hos befolkningen. Satsing 
på akuttkjeden er god samfunnsøkonomi. 

Vi er kjent med at temaet er oppe til debatt i Stortinget mai 2019. Alle ordførere i 
Troms har laget en felles uttalelse nylig oversendt helseministeren.  

Vi konstaterer at en anbefalt responstid slik angitt idag ikke er tilstrekkelig for å sikre 
et likeverdig ambulansetilbud i hele landet, og krever nå lovfestet responstid.  

Uttalelsen oversendes Helseminister Bent Høye, Helse- og omsorgskomiteen på Stortinget og Styret 
ved UNN.  

Uttalelsen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak Kommunestyret - 29.05.2019: 

De nasjonale anbefalingene sier at ambulansene skal være fremme innen 12 min på akuttoppdrag til 
90% av befolkningen i tettbygde strøk, og innen 25 min i grisgrendte strøk.  

Realiteten er annerledes for Harstad kommune, og i enda større grad annerledes for 
kommunene omkring. LHL og Ambulanseforbundet Delta har med utgangspunkt i 
helseforetakenes egne tall beregnet responstiden for 86 norske kommuner, hvor kun 
9 av kommunene kom innenfor. I Harstad kommune har responstid til øysamfunnet i 
nord blitt betydelig økt etter at ambulansebåten ble nedlagt. I våre nabokommuner 
ser vi samme utvikling når flere ambulansestasjoner trues av nedleggelse. Vårt 
lokalsykehus UNN har i sitt vedtak i sak 25/2017 angitt færre ambulansestasjoner og 
økt differensiering av responstider som den planlagte utviklingen. Dette er ikke en 
utvikling lokalbefolkningen og de folkevalgte ønsker. God responstid redder liv og 
skaper trygghet. Ved akutt sykdom og skade er tidlig diagnostikk, tidskritisk 
behandling og rask transport til riktig nivå i helsetjenesten avgjørende. Dette er 
livreddende, begrenser funksjonstap og sikrer bedre helse hos befolkningen. Satsing 
på akuttkjeden er god samfunnsøkonomi. 

Vi er kjent med at temaet er oppe til debatt i Stortinget mai 2019. Alle ordførere i 
Troms har laget en felles uttalelse nylig oversendt helseministeren.  
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Vi konstaterer at en anbefalt responstid slik angitt idag ikke er tilstrekkelig for å sikre 
et likeverdig ambulansetilbud i hele landet, og krever nå lovfestet responstid.  

Uttalelsen oversendes Helseminister Bent Høye, Helse- og omsorgskomiteen på Stortinget og Styret 
ved UNN.  
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